
Referat FAU møte Bolteløkka Skole 
4. mars 2024 18:00 

Tilstede: 
Ronny (rektor), Anja (1. gul gruppe), Halvor (2B), Liv (3A), Hilde (4A), Håvard (4B), Marianne (5A), 
Thomas (5B), Benedikte (6A), Espen (6B). 

1. Informasjon fra rektor 

Mange studenter på skolen om dagen, både norske og internasjonale. Fordelt på ulike trinn. 

Befaring på Lindern skole for å se planene. Det skal rehabiliteres før Bolteløkka-elevene overtar.  

Elevrådet jobber for å utbedre skolegården og har sendt brev for å få fortgang i saken. Rektor har også jobbet 
med elevrådet for å ha en utvidet elevundersøkelse om mobbing for 5. og 6. trinn. 

Disco for 5. Trinn gjennomført. Fint for samholdet på trinnet. 

Påmeldt 17. mai-toget, men ikke tildelt plass enda. Rektor melder fra til leder for 17. mai når det er klart. 

Endringer i lærerkabalen på 1. trinn. En lærer måtte flytte, men er erstattet av en erfaren lærer som heter 
Viktoria. 

AKS ber instendig om at alle svarer på påmelding til ferier, og at det som meldes er oppriktig. Det er 
krevende å bemanne, og endringer i siste liten er problematisk. 

Spørsmål om hvilken kommunikasjonskanal som FAU skal bruke. I dag er Facebook brukt, som lukket 
gruppe. Det er en altfor stor administrativ jobb å flytte og holde styr på f. Eks en Spond-gruppe. 
FAU ønsker ikke å legge føringer, men lar hvert enkelt trinn ta beslutningen om hvilken kanal de skal bruke. 

Renhold på skolen har blitt meldt inn som sak. Skolen er veldig slitt, så det er vanskelig å skrubbe den helt 
ren. 

2. FAU leder informerer 

Møte i SMU (Skolemiljøutvalget), hvor FAU leder deltok. Ønske om et medlem til fra FAU.  
AKS meldte at det var høy deltagelse på brukerundersøkelsen, med 80% svarprosent. Svarene er tilsvarende 
for andre skoler i Oslo. Neste møte er 9. april. 

3. Gruppene informerer 

Rehabiliteringsgruppa 
Det jobbes med å få fortgang i å utvide skolegården før oppussingen skal skje. Plan og 
rekkefølgebestemmelser foreligger, men det er ikke besluttet enda.  

Ad hoc/ aksjonsgruppa 
Jobber med elevrådet for å få fortgang. Elevrådet sendt brev, men ikke fått svar. Det skal purres. 

Nabolagsgruppa/ Temakveld 
Arrangementet 5. mars er klart. Håper på stort oppmøte! 

Trafikkgruppa 
Purret bymiljøetaten for fremdrift på utbedringer rundt skolen.  

Festgruppa 
Ikke noe å melde. 

5. Annet 



Natteravner 
Lunken stemning på trinnene for å arrangere natteravning. FAU fortsetter å diskutere behovet fremover. 

17. mai 
Planleggingen er godt i gang og annonsesalget er iverksatt.  

Fotballmål i nedre skolegård 
Saken tas opp i SMU, da saken må besluttes på flere plan.  

Neste møte blir 8. april kl 18:00


